2022 年美股冬令時間通知

親愛的客戶·提醒您·美國市場將於 2022 年 11 月 7 日 (一) 進入冬令交易時間·故 美國股市交易時段將調整為台灣時間 22:30 ~ 05:00 (次日)。

若您對上述內容有任何疑問,歡迎您與客戶服務專員聯絡、洽詢本行各分行或致電 24 小時電話理財服務中心專線: (02) 6616-6000,我們將秉持滙豐(台灣)一貫的優良服務 理念,竭誠為您服務。

Reminder: 2022 Winter Time for US stock

Dear customers, this is to remind you that, the US market will enter normal time (Winter Time) on November 7th, 2022. As a result, trading hours for the US market will change to (GMT+8) 22:30 ~ 05:00 (the following day).

If you have any questions regarding the above notice, you are welcome to contact our customer service specialist, consult our branches, or call the 24-hour telephone banking service centre: (02) 6616-6000. Providing and maintaining excellent customer service is at the heart of everything we do. As always, we will do our very best to serve you.